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O D G O V O R I 
 

NA VPRAŠANJA ČLANOV IN ČLANIC OBČINSKEGA SVETA 

  

 
Na 16. seji Občinskega sveta Mestne občine Koper, dne 23.1.2014 so člani in članice 
Občinskega sveta postavili vprašanja oziroma predloge in pobude, na katere Občinska 
uprava podaja naslednje odgovore:  
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Torej, pisno vlagam sedem novih vprašanj in eno pobudo, ki bi jo na zelo kratko predstavila, 
da ne bomo zgubljali veliko časa. 
 
Torej, Komunala Koper nam je pred kratkim poslala obvestilo, da nam bo s 1. januarjem 
letos dodatno zaračunavala, vsem tistim, ki imamo male čistilne naprave oziroma greznice, 
ki nismo imeli te sreče, da bi bili priključeni na javno kanalizacijsko omrežje, iz različnih 
vzrokov. Tukaj lahko zelo veliko govorimo. Dajem pobudo in tudi z, mislim, da z gospodom 
Tončičem sva že zadnjič govorila, na tej seji, da je tudi občinska uprava o tem razmišljala, da 
bi lahko sprejeli odlok, s katerim bi sofinancirali nakup in vgradnjo malih komunalnih čistilnih 
naprav v Mestni občini Koper. To je storilo že kar nekaj občin, že zdavnaj, v Sloveniji. Mi, ki 
smo bogata občina žal še nismo, zato dajem to pobudo in sicer, kot je zapisano v predlogu, 
bi bila višina subvencije za fizične osebe do 30% od nabavne vrednosti, za neprofitne 
organizacije pa do višine 70%. 
 
Potrebno je torej tak pravilnik oblikovati in ga sprejeti na občinskem svetu in tudi iti s tem 
naproti svojim občanom in občankam, ki žal niso imeli srečo, da bi bili priklopljeni na javno 
kanalizacijsko omrežje in so sami investirali, zato pričakujem, da ne bomo dobivali le visoke 
položnice, ampak da bomo tudi v to zameno nekaj dali občanom. Hvala lepa. 
 
PISNO: 
 
»Spoštovani, 
 
Prosim za izčrpne odgovore na naslednja svetniška vprašanja. 
 

1. RAZPIS ZA PODELITEV STAVBNE PRAVICE NA ZEMLJIŠČIH LAST MOK, 
parcela štev. 847/2 k.o. Ankaran, 847/3 k.o. Ankaran in 847/4 k.o. Ankaran 

 
Mestna občina Koper je 11.2.2011 objavila JAVNI POZIV za oddajo ponudb za pridobitev 
stavbne pravice na nepremičninah po metodi zbiranja ponudb in sicer za: 
 

- zemljišče s par. štev. 847/2 k.o. Ankaran v izmeri 20.324 m2 za izhodiščno 
nadomestilo 1.474.303,00 EUR (72,4 EUR/m2), brez DDV 
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- zemljišče s par. štev. 847/3 k.o. Ankaran v izmeri 20.177 m2 za izhodiščno 
nadomestilo 1.463.640,00 EUR (72,54 EUR/m2), brez DDV in 

- zemljišče s par. štev. 847/4 k.o. Ankaran v izmeri 20.241 m2, za izhodiščno 
nadomestilo 1.468.282,00 EUR (72,54 EUR/m2), brez DDV.  
 

Stavbna pravica naj bi se podelila za 40 let. Mestna občina Koper je izdala SKLEP štev. 
478/-5/2011 dne 29.3.2011 o izbiri. Komisija MOK je izbrala naslednje ponudnike: 
 

- za zemljišče s par. št. 847/2 k.o. Ankaran družbi Finali Trading d.o.o. Koper za 
nadomestilo 1.474.303,00 EUR 

- za zemljišče s par. štev. 847/3 k.o. Ankaran Koščica Elvis, Dragonja 96, Sečovlje 
za nadomestilo 1.465.000,00 EUR in 

- za zemljišče s par. štev. 847/4 k.o. Ankaran družbi Grafist d.o.o. Koper za 
nadomestilo 1.468.282,00 EUR.  
 

MOK se je zavezala, da bo sklenila pogodbo o ustanovitvi stavbne pravice v skladu z 
razpisanimi pogoji. 
 
Prosim za odgovore na naslednja vprašanja:  
 

- ali so bile in kdaj so bile pogodbe sklenjene skladno z zgoraj citiranim sklepom 
komisije, 

- koliko je bilo po posamezni pogodbi izstavljenih računov (datum izstavitve, višina, rok 
plačila) in kdaj ter koliko je bilo plačano v občinski proračun, 

- ali se danes vsa tri zemljišča uporabljajo skladno s podeljeno stavbno pravico. 
 
ODGOVOR: Pogodbi o ustanovitvi stavbne pravice sta bili sklenjeni z družbama Finali trading d.o.o. 
za nepremičnino s parc. št. 847/2 k.o. Ankaran (08.04.2011) in družbo Grafist d.o.o. za nepremičnino 
s parc. št. 847/4 k.o. Ankaran (05.05.2011), skladno z njunima podanima ponudbama v okviru 
postopka javnega poziva za podelitev stavbne pravice na navedenih nepremičninah, vse skladno s 
sklepom o izbiri.  
 
Koščica Elvis, ki je podal ponudbo za pridobitev stavbne pravice na nepremičnini s parc. št. 847/3 k.o. 
Ankaran, ni pristopil k sklenitvi pogodbe, zato je Mestna občina Koper odstopila od sklenitve pogodbe 
z navedenim ponudnikom. 
 
Družbi Grafist d.o.o. so bili izstavljeni računi za letno nadomestilo za stavbno pravico, in sicer:  
- račun št. 0110244 z dne 08.06.2011 - za 1.obrok nadomestila v višini 58.731,29 EUR (z vključenim 
ddv) z valuto 8 dni od izstavitve. Plačilo: 20.06.2011;  
- račun št. 0120026 z dne 24.01.2012 - za 2. obrok nadomestila v višini 60.023,38 EUR (z vključenim 
ddv) z valuto 8 dni od izstavitve. Plačilo: 16.07.2012 in 06.08.2012;  
- račun št. 0130028 z dne 15.01.2013 - za 3. obrok nadomestila v višini 61.268,17 EUR (z vključenim 
ddv) z valuto 8 dni od izstavitve. Plačilo 18.04.2013 in 05.05.2013; 
- račun št. 0130028 z dne 15.01.2014 - za 4. obrok  nadomestila v višini 61.268,17 EUR (z vključenim 
ddv) z valuto 8 dni od izstavitve. Plačilo ni bilo še izvršeno, tako da je Mestna občina Koper poslala 
družbi opomin za plačilo predmetnega obroka z zakonitimi zamudnimi obrestmi. 
 
Družbi Finali trading d.o.o. so bili izstavljeni računi za letno nadomestilo za stavbno pravico, in sicer: 
- račun št. 0110254 z dne 13.06.2011 -  za 1.obrok nadomestila v višini 58.961,21 EUR, (z vključenim 
ddv) z valuto 8 dni od izstavitve;  
- račun št. 0120025 z dne 24.01.2012 za 2. obrok nadomestila v višini 60.258,36 EUR (z vključenim 
ddv) z valuto 8 dni od izstavitve; 
- račun št. 0130013 z dne 14.01.2013 - za 3. obrok nadomestila v višini 64.052,33 EUR (z vključenim 
ddv) z valuto 8 dni od izstavitve; 
- račun št. 0140028 z dne 16.01.2014 - za 4. obrok nadomestila v višini 63.862,71 EUR (z vključenim 
ddv) z valuto 8 dni od izstavitve. 
 



Družba Finali trading do.o. je poravnala dne 20.6.2011 le račun za 1. obrok nadomestila, medtem ko 
ostalih obrokov na podlagi izstavljenih računov ni poravnala, zato je Mestna občina Koper sprožila 
sodne postopke za izterjavo le-teh, ki so v teku pri pristojnemu sodišču.  
 
Stavbni pravici sta bili ustanovljeni za namen nasipavanja in izgradnje gospodarskih objektov. Družba 
Grafist d.o.o. uporablja zemljišče v skladu z namenom, za katerega je bila stavbna pravica podeljena, 
družba Finali trading pa ne, saj je razveza pogodbe o stavbni pravici tudi predmet sodnega postopka.   

 
 

2. DAVEK NA NEPREMIČNINE 
 
Občinski svet je na izredni seji 8.11.2013 sprejel v zvezi z novim davkom na nepremičnine 
dva sklepa in sicer: 
 

a) Občinski svet pooblašča Župana, da stori vse, kar je potrebno, da s pomočjo ljudske 
iniciative sproži postopek za spremembo ustave na podlagi 168. člena Ustave, s tem 
pa prepreči prekomeren in nesorazmeren poseg v referendum kot obliko 
neposredne demokracije. 

b) Občinski svet pooblašča Župana MOK, da prouči in z ustreznimi pravnimi 
strokovnjaki pripravi vse potrebno za izpodbijanje navedenega zakona pred 
Ustavnim sodiščem.  

 
Zanima me, katere aktivnosti so bile od sprejetja sklepov do danes izvršene, kdo jih je izvršil 
in stroški, ki so pri tem nastali po vrstah stroškov (svetovanje, odvetniški stroški …)  
 
Ustavna presoja sta že vložili stranki SLS in SDS, o aktivnostih Mestne občine Koper pa 
nisem zasledila nobene informacije. Zakon pa je pričel veljati s 1.1.2014. 
 
ODGOVOR: Mestna občina Koper je dne 6.1.2014, po pooblaščeni odvetniški družbi Čeferin o.p. 
d.o.o., vložila zahtevo za oceno ustavnosti Zakona o davku na nepremičnine. 
  
Vsebina zahteve temelji na dejstvu, da Zakon o davku na nepremičnine posega v funkcionalno 
samostojnost občin in finančno avtonomijo občin, kar je v neskladju z Ustavo RS in Evropsko listino 
lokalne samouprave (MELLS). MOK preko pooblaščenca obenem predlaga, da do končne odločitve 
izpodbijanega zakona z Ustavo RS in MELLS,  začasno zadrži izvršitev izpodbijanega zakona. 
  
Delitev davka prinaša občinam znatno zmanjšanje lastnih virov prihodkov glede na ureditev,ki je 
veljala pred tem, saj: 

- bo občinam onemogočeno uresničevanje temeljnih funkcij lokalne samouprave; 
- je višina sredstev, ki naj bi jih občine prejele, izredno nepredvidljiva; 
- bo občinam odvzeta vsakršno možnost vplivanja na višino in obseg lastnih finančnih virov, ki 

jih bodo občine prejemale po koncu prehodnega obdobja; 
- bodo občine morale plačevati davek tudi za lastne nepremičnine, s katerimi izvajajo svoje 

osnovno poslanstvo. 
 
Novi davek temelji na pomanjkljivih evidencah o nepremičninah in nekonsistentnih modelih 
vrednotenja nepremičnin v GURS-ovih evidencah, kar se že odraža v velikem številu pripomb na 
informativni izračun.  
 
Zmanjšanje sredstev se bo odražalo v oteženem in okrnjenem izvajanju nalog lokalne skupnosti, 
vplivalo bo na zagotavljanje javnih služb (predvsem na področju vzdrževanja in vlaganj v 
infrastrukturo). Zakon o davku na nepremičnine zato pomeni kršitev finančne avtonomije lokalnih 
skupnosti in nezmožnost za izvrševanje lokalne samouprave. Občinam ne daje možnosti odločanja in 
ne daje učinkovitega mehanizma za aktivno izvajanje prostorske politike. S strani MOK je bilo obenem 
predlagano, da se za območje pristanišča luke Koper predvidi poseben model vrednotenja, česar 
trenutno veljavna zakonodaja ne upošteva. 
 



Povečanje davčnih stopenj s strani občine (po 3 letnem prehodnem obdobju) pa bi le še dodatno 
oslabilo gospodarstvo na tem območju in povečalo socialno stisko ljudi. 
 
Ustavno sodišče RS je dne 6.2.2014 sprejelo sklep o začasnem zadržanju izvrševanja členov Zakona 
o davku na nepremičnine, ki se nanašajo na izdajanje odločb do dokončne odločitve, ob tem pa 
odločilo, da se lahko izvajajo druge aktivnosti, kot je na primer izdajanje informativnih izračunov 
davka. Dne 27.2.2014 je predvidena obravnava na Ustavnem sodišču RS v zvezi z zahtevo o oceni 
ustavnosti spornega zakona. 
 
Stroški vložitve zahteve za oceno ustavnosti Zakona o davku na nepremičnine so znašali 8.000,00 €, 
brez vključenega DDV. 
 

 
3. DOKONČANJE OSNOVNE ŠOLE V SVETEM ANTONU 

 
V proračunu MOK za leto 2014, ki je bil sprejet 19.12.2013 ste v Načrtu razvojnih programov 
za obdobje 2014 – 2017 zapisali (stran 20): »Podružnična šola Sveti Anton: V letu 2014 so 
predvidena sredstva za izgradnjo nadomestne podružnične šole OŠ Prade Sv. Antonu na 
osnovi finančnega leasinga«.  
 
Iz seznama projektov je razvidno (stran 38 od 39), da je bilo do leta 2014 vloženo v ta projekt 
2.989.527,00 EUR, v letu 2014 pa je predviden znesek 200.000 EUR, v naslednjih letih do 
2017 pa ni predvideno nič sredstev za ta namen. 
 
Prosim za obrazložitev zgoraj navedenega v prvem in drugem odstavku te točke. Ali bo šola 
dokončana do letošnje jeseni in se bo pouk pričel septembra v njej? Koliko je bilo doslej 
investiranega za projekt te šole in koliko je načrtovano še finančnih sredstev do vselitve?  
 
ODGOVOR: Že vložena sredstva v izgradnjo objekta podružnične šole v Sv. Antonu znašajo  
2.939.527,00 EUR (z DDV). Ocenjena vrednost preostalih GOI del je 1.840.000,00€, ocenjena 
vrednost opreme pa je skladno z investicijskim programom 400.000,00€ (oboje brez DDV).  
 
  Na podlagi Sklepa Župana št. 410-167/2011 z dne 30.12.2011, je Mestna občina Koper 
investitorstvo pri dokončanju investicije prenesla na Osnovno šolo Elvire Vatovec Prade. Šola naj bi 
investicijo dokončala z najemom finančnega lizinga, za kar je že dvakrat izvedla javni razpis, obakrat 
neuspešno. V letu 2014 bo osnovna šola razpis ponovila.  
 
  Obdobje finančnega lizinga bo odvisno od ponujenih pogojev lizingodajalca, stroški financiranja pa 
od ročnosti kredita. Namenska sredstva za pokrivanje obrokov lizinga bo šoli pokrivala Mestna občina 
Koper iz svojega proračuna. Ocenjeno obveznost za leto 2014 je občina planirala v proračun za leto 
2014 in Načrtu razvojnih programov za obdobje 2014-2017. Višina sredstev za pokrivanje lizinga v 
nadaljnjih letih bo določena na podlagi realnih podatkov izbrane ponudbe in bo uvrščena v proračun in 
načrt razvojnih programov za naslednje proračunsko leto. 

 
4. UREDITEV CESTE OD ARJOLA (Činčin) DO POKOPALIŠČA KOPER  

 
Že leta in leta kaže cesta od Činčina do pokopališča Koper klavrno podobo. Ne glede na to 
ali je občinska ali je državna je odgovornost Mestne občine Koper, da poskrbi za njeno nujno 
ureditev. Cesta je zelo prometna, gost promet tam vidimo prav vsak dan, posebej pa še 
poleti ob turistični sezoni. Gotovo o tem obstajajo tudi meritve prometa. Cesta nima 
pločnika, kolesarske steze in je neosvetljena. Pešci hodijo kar po cesti, kar je ponoči še 
bolj nevarno. 
 
V proračunu MOK 2014 ta cesta ni nikjer navedena za ureditev, zato sprašujem kaj MOK 
načrtuje in kdaj, da bi se uredila razsvetljava, kolesarska steza in pločniki.  
 



ODGOVOR: Občina ne more prevzeti odgovornosti za varnost in ureditev na cesti, ki ni v njeni 
pristojnosti. Vsekakor pa je interes občine, da so ceste na njenem območju urejene tako, da je med 
drugim zagotovljena tudi čim večja prometna varnost. Za to si Mestna občina Koper prizadeva že 
vrsto let, tudi na državnih cestah. 
 
Za cesto od pokopališča v Škocjanu proti »Činčinu« je že bila pridobljena idejna zasnova ureditve, ki 
zajema izvedbo pločnika, javne razsvetljave, odvodnjavanja ter preplastitev vozišča. Kolesarska steza 
ob tej cesti ni predvidena, saj je do Bertokov že urejena povezava po trasi Parenzane. 
 
Izvedba te ureditve ni predvidena v tem letu. Usklajevala se bo v naslednjem obdobju v sklopu potreb 
in prioritet posameznih KS. 

 
5. STANJE JAVNE RAZSVETLJAVE V MOK PO PODELITVI KONCESIJE PETROLU 

d.d. Ljubljana v letu 2013  
 
Na 8. seji občinskega sveta 27.9.2013 je bil sprejet ODLOK o koncesiji za prenovo in 
urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Koper. Kot nam je znano je koncesijo MOK 
podelila podjetju Petrol d.d. Ljubljana. V obrazložitvi predloga navedenega odloka ste določili 
cilje, načela, ukrepe in druge zadeve. V oceni finančnih in drugih posledic ste zapisali, da sta 
bistvena finančna elementa podelitve koncesije zagotovitev investicijskih sredstev za 
vlaganje v prenovo javne razsvetljave s strani koncesionarja in s tem razbremenitev tekoče 
proračunske porabe, takojšnje znižanje tekočih stroškov za izvajanje upravljanja in 
vzdrževanja sistema javne razsvetljave, dolgoročno znižanje tekočih stroškov v višini 
najmanj 26% iz naslova občinskega proračuna ter zagotovitev letne koncesijske dajatve,  kot 
prihodek proračuna. Predvideli ste, da bo koncesionar v roku 6 mesecev prenovil celotno 
javno službo skladno z opredeljenimi potrebami. Odlok vsebuje številne dolžnosti in 
obveznosti ter cilje obeh pogodbenih strank, zato je potrebno javno spremljanje izvajanje 
takšne pogodbe in spremljanje kakovosti doseganja zastavljenih ciljev.  
 
Krajani Podpeči, Žrnjavca, Gradina, Bertokov, posebej pa še Trušk in Jadranske ulice 
v Ankaranu in še iz nekaterih drugih krajev so nam povedali, da je stanje razsvetljave sedaj 
veliko slabše kot prej. Da razsvetljava slabo deluje, oz. ne deluje, da cele trase ne delajo ali 
pa svetilke svetijo kar celi dan. 
 
V zvezi s podeljeno koncesijo me zanima:  
 

- Kdaj je bila podpisana koncesijska pogodba, koliko znaša koncesija (letna/mesečna) 
ter kako poteka njeno izvajanje (želim odgovor glede na določila vsakega 
posameznega člena) Odloka o koncesiji za prenovo in urejanje javne razsvetljave v 
MOK?  

 
ODGOVOR: Koncesijska pogodba je bila podpisana dne 28.11.2012. Koncesionar je v celoti izvedel 
vsa investicijska dela skladno s pogodbo, predpisi in pravili stroke. Poskusni zagon instalacij in 
opreme se je pričel 17.9.2013, poskusno obratovanje pa je bilo zaključeno dne 30.11.2013. Končna 
vrednost investicijskih pogodbenih del, ki jih je financiral koncesionar znaša dobrih 2,3 mio EUR brez 
davka na dodano vrednost. Letna koncesijska dajatev znaša 10.000 EUR.   

 
- Katere podizvajalce je prijavil koncesionar in kakšna je njihova referenca? 

 
ODGOVOR: Koncesionar je družba Petrol d.d., ki zastopa konzorcij, ki ga sestavljajo partnerji: Petrol 
d.d., Eltec-Petrol d.o.o in Javna razsvetljava d.d. in imajo vse potrebne reference za izvedbo in 

prenovo javne razsvetljave. 
 

- Učinki na stroških v skladu z opredeljenimi vsestranskimi cilji v Odloku o koncesiji in v 
skladu z obrazložitvami predloga Odloka? 

 



ODGOVOR: V skladu z odlokom in koncesijsko pogodbo je priloga koncesijske pogodbe tudi izračun 
prihrankov stroškov električne energije. V vsakem primeru bo koncedent za celotno izvajanje 
gospodarske javne službe plačeval najmanj 5% manj, kot je plačeval v referenčnem obdobju.  

 
- Kako ocenjujete kakovost delovanja razsvetljave po zamenjavi oz. po prevzemu 

koncesije s strani Petrola in na katerih podatkih vaša ocena temelji? 
 
ODGOVOR: Število zabeleženih napak v prvih mesecih obratovanja predstavlja zgolj vrednost 2,4% 
od vseh zamenjanih svetilk, kar je povsem v mejah normale. Velik delež napak se je nanašal na 
občutljive fotocelice, ki pa so bile medtem že bile zamenjane oz. na novo nastavljene. Predvsem na 
določenih področjih (pri oddaljenih naseljih in območjih prihaja do prekomernega nihanja napetosti 
električne energije, kar v kombinaciji z novimi elektronskimi dušilkami povzroča izpade in občasna 
nedelovanja javne razsvetljave). Napake se redno spremljajo in odpravljajo v rokih iz koncesijske 
pogodbe.  

 
- Ali so na koncesionarja prešli tudi vsi zaposleni na javni razsvetljavi, ki so bili 

zaposleni pred tem na Komunali Koper? 
 
ODGOVOR: Skladno s 54. členom koncesijske pogodbe je koncesionar dolžan zagotoviti zaposlitev 
vsem zaposlenim delavcem, namenjenim opravljanju gospodarske javne službe pri dosedanjem 
izvajalcu te gospodarske javne službe (Komunali Koper), če sami izrazijo interes. Ta možnost je še 
vedno odprta. 

 
- Kdo v MOK spremlja pritožbe (izvajanje nadzora) in koliko reklamacij je bilo Petrolu 

d.d. izstavljeno v zvezi z delovanjem razsvetljave? 
 
ODGOVOR: Izvajanje nadzora vrši Urad za gospodarske javne službe in promet. Do sedaj je bilo 
zabeleženih cca. 160 napak, od teh je bila v cca. 120 primerov potrebna zamenjava posameznih 
elementov svetilke. Poudariti je potrebno, da gre za velik sistem, saj celotna javna razsvetljava 
obsega cca 10.000 svetil.  
 
Za potrebe sporočanja napak na omrežju javne razsvetljave je izdelana tudi posebna aplikacija, ki 
omogoča več možnosti sporočanja nedelovanja javne razsvetljave. Dostop je možen tudi preko 
spletne strani MOK. Hkrati ima koncedent pri tem tudi kontrolo in povratne informacije. 

 
- Ali je župan sprejel letni program javne službe skladno s 23. členom Odloka – prosim 

za kopijo le-tega. 
 
ODGOVOR: Letni program gospodarske javne službe je še v pripravi, ker poteka uskladitev investicij 
v letu 2014 s potrebami posameznih Krajevnih skupnosti. 

 
 

6. STROŠKI ODPRTJA RIBIŠKEGA POMOLA V KOPRU 1.1.2014  
 
Pompozno vabilo župana na odprtje ribiškega pomola je bilo nedvomno močno predvolilno 
promocijsko vabilo, obarvano z barvami stranke Koper je naš. »Rumeno je modro, zdaj je 
pravi čas« in »Koper je Koper, Koper je naš« je le nekaj izsekov iz medijskega oglaševanja. 
Ob tem pa navajam, da sem na neustreznost dostopa do plovil ribičev opozorila na seji 
občinskega sveta vendar je moja utemeljena pripomba oz. opozorilo ostalo pri gluhih ušesih. 
Sedaj pa boste nezadovoljnim ribičem postavili nekakšne rešitve, seveda z dodatnim 
trošenjem proračunskega denarja. 
 
Želim odgovore na naslednja vprašanja:  
 

- Koliko so znašali vsi stroški v breme davkoplačevalcev skupaj za dogodek odprtja 
ribiškega pomola z veselico in ognjemetom oz. za dogodek na dan 1.1.2014, ki se je 
odvijal na ribiškem pomolu in Ukmarjevem trgu in sicer: 



o Koliko so stala vsa medijska oglaševanja skupaj in koliko po posameznem 
mediju 

o Koliko so znašali stroški ognjemeta in komu so bili plačani 
o Koliko so znašali stroški pogostitve in komu so bili plačani 
o Koliko so znašali vsi ostali stroški in komu so bili plačani. 

 
ODGOVOR: Glede na izkušnje ob odprtju na novo urejene semedelske promenade 1.1.2011, ko smo 
ugotovili, da so tovrstne prireditve dobro obiskane, da so jih občani dobro sprejeli in da privabijo tudi 
številne druge obiskovalce, smo se odločili tudi za prireditev od odprtju prenovljenega ribiškega 
pristanišča v Kopru, dne 1. januarja 2014.  V mestu se je zbralo veliko domačih in tujih obiskovalcev 
(8000 – 10.000 ljudi). Z glasbenim programom, pogostitvijo in ognjemetom ter predstavitvijo ribiških 
aktivnosti neposredno na pomolu, smo na prijeten in prepoznaven način obeležili novo, za mesto zelo 
pomembno pridobitev. S tovrstnimi dogodki v mestu ponudimo kakovostno prireditev z domačimi 
izvajalci, veliko število obiskovalcev pa nedvomno poveča promet v mestnih gostinskih lokalih. S tem 
obogatimo zanimiv program dogodkov in prireditev, povečamo prepoznavnost in ugled mesta, 
občankam in občanom pa ponudimo lepo priložnost za druženje in prijetno preživljanje prostega časa.  
 
Prireditev je bila uspešna in z njo smo dosegli zastavljene cilje: 

- obeležiti odprtje nove pridobitve, 
- občankam in občanom ponuditi prijeten program in priložnost za druženje, 
- popestriti dogajanje v mestu v zimskem času, 
- z izborom domačih izvajalcev in ponudnikov storitev povečati obisk v mestu.  

 
Okvirni stroški prireditve znašajo 70.000 EUR, od tega predvsem:  

- program: 2.061,29 EUR, Robert Vatovec Big band, voditelj 
- ognjemet: 24.387,8 EUR,  Hamex d. o. o.  
- pogostitev: 24.400 EUR, različni ponudniki gostinskih storitev 
- ozvočenje in osvetlitev: 7.853,87 EUR, Akustika Pirman. 

 
Med ostale stroške sodijo še čiščenje, najem WC kabin, varovanje, NMP, oglaševanje, ipd. 

 
7. ODLOK O IZDAJANJU OBČINSKEGA GLASILA MOK  

 
Sprašujem ali je Mestna občina Koper sprejela navedeni odlok, kdaj je bil sprejet in je kje 
dostopen.  
 
ODGOVOR: Odlok o izdajanju javnega glasila Mestne občine Koper je bil sprejet na 21. seji 
Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila 11. 6. 2009 in bil objavljen v Uradnem listu 
Republike Slovenije, št. 52/2009 z dne 8. 7. 2009. 

 
POBUDA ZA SOFINANCIRANJE NAKUPA IN VGRADNJE MALIH KOMUNALNIH 
ČISTILNIH NAPRAV V MESTNI OBČINI KOPER  

 
Komunala Koper je občane MOK z dopisom januarja 2014 obvestila o novi dejavnosti, ki se 
prične izvajati od 1.1.2014 po vseh naseljih v Mestni občini Koper. Uvedla je novo storitev 
praznjenja greznic in malih komunalnih čistilnih naprav ter obdelavo blata na Centralni čistilni 
napravi Koper. 
 
Računi Komunale Koper bodo višji zaradi zaračunane omrežnine (0,44 EUR fiksno na 
priključek oz. stanovanjsko enoto) in zaradi storitve praznjenja in obdelave blata, ki bo 
zaračunana vsem porabnikom pitne vode, ki imajo greznico ali MKČN na osnovi porabljene 
pitne vode, in sicer v višini 0,3519 EUR na m³. 
 
Nedvomno bodo računi precej višji in bodo ob njih šokirani tisti, ki so in ki še bodo vlagali v 
izgradnjo lastne greznice ali MKČN. Investicija stane med 5.000 in 6.000 EUR. V to pa so 
prisiljeni iti občani, kjer MOK ni zagotovila javne kanalizacije. 
 



Po zgledu mnogih občin bi lahko MOK že zdavnaj pripravila PRAVILNIK o dodelitvi 
nepovratnih finančnih sredstvih za sofinanciranje nakupa in vgradnje malih 
komunalnih čistilnih naprav in izgradnje greznic.  
 
Nepovratna finančna sredstva bi se dodelila za obstoječe in novozgrajene stanovanjske 
objekte zgrajene v skladu s prostorskimi akti in predpisi o gradnji objektov ter evidentiranimi 
v zemljiškem katastru in katastru stavb na vseh območjih, kjer MOK do leta 2015 ne bo 
zagotovila javnega kanalizacijskega omrežja. 
 
Višina subvencije bi bila v višini 30% od nabavne vrednosti, vendar ne več ko 2.000 EUR, za 
neprofitno organizacijo pa v višini 70%.  
 
Mislim, da bi bilo pošteno, da MOK stopi naproti svojim občanom pri tem in ne le, da zvišuje 
položnice za komunalne zadeve iz meseca v mesec. 
 
Za celovite odgovore se vam zahvaljujem. 
 
Lep pozdrav.« 

 
ODGOVOR: Podana pobuda sicer nima nobene povezave z navedeno novo storitvijo povezano z 
greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami, ki je bila uvedena na podlagi nove Uredbe o 
metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja. Na osnovi 
izdelanega Elaborata o oblikovanju cen izvajanja javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in 
padavinske odpadne vode, ki ga je občinski svet MOK sprejel 19.12.2013, se je pričelo to storitev 
izvajati in obračunati s 01.01.2014, po sprejetem ceniku in sprejetem terminskem planu izvajalca 
gospodarske javne službe, ki predvideva praznjenje greznic in malih čistilnih naprav enkrat v obdobju 
treh let. 
 
Sama pobuda glede sofinanciranja je vsekakor v pristojnosti posameznih lokalne skupnosti. O tej 
možnosti smo sicer že razmišljali. Seveda je pri tem potrebno opredeliti pozitivne učinke takšnega 
ukrepa v primerjavi z vloženimi sredstvi in opozoriti na nekatera dejstva in potrebne omejitve pri 
sofinanciranju, kar končne koristnike močno omeji: 

- nadomestitev obstoječih greznic z malo komunalno čistilno napravo (MKČN) in 
možnostjo sofinanciranja bi lahko veljala samo za obstoječe objekte, ki že imajo urejeno 
odvajanje odpadnih vod v greznice in kjer bi se morale obstoječe greznice zamenjati z MKČN 
do 31.12.2015 oziroma do 31.12 2017, kar določa Uredba o emisiji snovi pri odvajanju 
odpadne vode iz MKČN, 

- sofinanciranje bi lahko veljalo samo za tiste obstoječe objekte z greznicami, ki so izven 
aglomeracij v katerih je predvidena gradnja javnih kanalizacijskih omrežij s čiščenjem na 
lokalnih napravah  ali centralni čistilni napravi, 

- objekti z greznicami na aglomeracijah, kjer je predvidena izgradnja javnih kanalizacijskih 
omrežij lahko do izgradnje teh omrežij uporabljajo obstoječe greznice. Po izvedbi 
kanalizacijskega omrežja so uporabniki dolžni greznice opustiti in se priključiti na javno 
kanalizacijsko omrežje, kot določa uredba. 

 
Za vse objekte v gradnji, kjer (še) ni možnosti priklopa na javno kanalizacijsko omrežje, so  bila 
investitorju izdana soglasja s pogojem vezanim na komunalno opremljenostjo posameznega območja. 
Sofinanciranje MKČN v takšnih primerih bi bilo po našem prepričanju nedopustno.  
 
Z uvedeno novo storitvijo rednega praznjenja greznic in malih čistilnih naprav se bo stanje na terenu 
bistveno izboljšalo. Glede na to, da so bili lastniki dolžni že do sedaj redno prazniti svoje greznice oz 
MKČN, ne moremo govoriti o novem dvigu cen, saj gre pri tem ukrepu za postopno plačevanje 
storitve, ki se bo uporabniku opravila v določenem obdobju.     
 

 
 
 
Koper, 26. februar 2014                                                      SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET  


